



Bestyrelsesmøde 2021-9, d. 20. september 2021 kl. 17.30-21.00

Referat

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Louise Steingrimur Bisbo, Mia Molberg

Dato: 29. september
2021 Victor Lundhede

Afbud: Rasmus Hornbæk, Michael Fack, Niels Henrik Konstantin-Hansen

Side **1** af **4**

1. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Der blev givet en opdatering da sidste spilgang. Vi er nu nået op på 100 spillere, hvor 25 af dem er helt nye hvilket er rigtig fedt.

Fra næste år kan vi begynde at melde folk ind via ForeningLet.

FS har modtaget den 1. klage omkring en spiller. Der vil blive taget en snak med vedkommende om klagen.

Vores indkøbte ventilatorer fra Tyskland er ankommet og taget ud til bunkeren og de fungerer rigtig godt.

a. Indkøb

Flere ventilatorer til bunkeren ønskes som skal placeres ved de udluftningskanaler som er i væggene.

- Vægventilatorer
Bestyrelsen anbefaler FS' arrangør om selv at købe ventilatorerne
- 2 x hjelme og 3 x høreværn
Hjelme og høreværn er enstemmigt godkendt.

3. Lokalerne

Vi skal finde en dag til "Op eller ud" lokaletag og det bliver søndag d. 24. oktober. Kælderdag bliver d. 2. oktober så laserskærer kan blive gjort klar.

4. Dukkeskub

a. Opmagasiner

Bestyrelsen vil fremsende en deadline til dukkeskubberne omkring opmagasinering i gangen. Det bliver tirsdag d. 12. oktober.

Formanden vil gerne dukke op på dagen og snakke med dem d. 12. oktober. Vi opretter et FB-event til dette.

b. Oprydning og kaffemaskinen

Vi har fortsat oplevet, at der ikke bliver gjort ordentlig rent efter arrangementer. Der er nogle gange ingen tegn på brugt klude og der har flere gange været mug i kaffemaskinen. Der vil blive taget fat i arrangementerne.



5. Gennemgang af Trello punkter

Opgaverne på Trello er gennemgået.

a. 25. års jubilæum

Bjørn har skrevet til DOME omkring jubilæum og afventer svar. Victor har fundet et muligt sted som han kontakter omkring dem omkring mulige weekender.

b. Førstehjælp

Punktet er droppet.

c. Hjemmeside

Designprototype er færdig, og den færdige udgave bør være færdig ved oktobers afslutning.

d. Liste med regler og præcedens

Der laves et Google Docs hvor vi løbende skriver regler og præcedens ind.

e. Filmaften

Begivenheden er aflyst da Solsalen ikke kunne lejes. Vi foreslår at det afholdes til november.

6. Laserskærer

Laserskæreren er modtaget i dag. Der er medfulgt køler som måske ikke er den korrekte.

Lightburn licens skal købes og der skal købes læder. Der vil blive købt 6 forparter og narvesvært.

Vi skal beslutte hvordan vi skal kommunikere situationen. Vi skriver omkring det i nyhedsbrevet og det vil nævnes i beretningen til GF.

7. Brug af Facebook

Vi er internt i bestyrelsen blevet bedre til at kommunikere, men der er en tendens til at der går diskussion i nogle af trådene.

Hvis der kommer til at opstå diskussioner hvor vi skal tage stilling til noget, skal der laves et nyt opslag hvor diskussionen opsummeret og der stilles klart op hvad der skal besluttes.

Vi starter nyhedsbrev op igen.

8. Generelle mødetidspunkter

Vi vil til fremtidige møder starte kl. 18 for at sikre alle kan deltage. Victor opretter en Doodle for næste 2 møde gange.

9. Hjemmeside tekst til bestyrelsen

De nye bestyrelsesmedlemmer skal skrive en tekst som kan lægges op på hjemmesiden.

10. Ændre onsdagsworkshop

Anne overvejer at aflyse eller ændre hyppigheden af onsdagsworkshops da der er lavt deltagertal. Efter corona



restriktionerne er væk, er der ikke den samme tilslutning som tidligere. Eftersom onsdagsmøder er startet igen, så er der automatisk en workshop dag der er fjernet da der er for meget overlap mellem deltagerne.

Fra næste måned vil vi have onsdagsmøde den første uge (efter FS), workshop efter, brætspilsaften, også bestyrelsesmøde.

Til brætspilsdage vil vi lave mad, vi beslutter på forhånd hvilke spil der skal spilles. Vi melder dette ud fra næste uge. Der skrives et udkast.

11. Besøg andre kampagner

Vi har før talt om at besøge andre kampagner før og da restriktionerne er hævet, så kan vi endelig gøre det. Vi vil starte med at besøge TROAs kampagne. Der er søgt en fond til at give støtte til dette, og der er undersøgt transportmuligheder. Der er også søgt penge til et solsejl vi kan tage med så vi har et sted at spise sammen når vi er ude. Der er også søgt om make-up. Vi ved ikke hvornår de svarer tilbage. Turen skal være sidst i oktober.

Hvis vi ikke får pengene, vil vi tage derop en senere måned.

12. Kvartal rollespil for ældre spillere

Vi mangler mere rollespil i foreningen og skal brainstorme mulige løsninger. Vi vil afholde en workshop/brainstorming på et tidspunkt.

13. Mails

Der er ingen nye mails

14. Ny boks kode

- a. Lokalenøgle – 3619
- b. Værkstedsnøgle – ændres ikke

15. Evt.

a. Forum

Vi skal beslutte om vi vil til Forum. Vi tager afsted. Anne, Victor og Mia er klar. Louise kan måske. Vi kan evt. sove ved Victors far.

b. MitID

Som forening får vi med MitID mulighed for at have 1 foreningsrepræsentant med en MitID Erhverv Identitet. Når den nye MitID løsning erstatter NEMID vil vi knytte dette til kassereren.

c. Fonde

Der skal søges en fond i oktober og en i november. Den ene skal søges for at få penge til monstre til FS.



Mødet blev hævet 20:53